
Zápis ze 16. zasedání AS FSI ze dne 9. 1. 2024  Stránka 1 z 3 
 

Fakulta strojního inženýrství 
Univerzity J. E. Purkyně v Ústí nad Labem 
    
Akademický senát 
funkční období 2022 – 2025 

 
Pasteurova 3334/7    Tel.: 475 285 511   č.j.: UJEP-48/2024/00012 
400 96 Ústí nad Labem   Fax: 475 285 566   PID: P2024-000844 
internet: www.fsi.ujep.cz   E-mail: kontakt.fsi@ujep.cz 

 
ZÁPIS ZE 16. ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU FAKULTY STROJNÍHO INŽENÝRSTVÍ UJEP 
 
Datum konání: 9. ledna 2024 
Přítomni: Ing. Patrik Balcar; Bc. Vladimír Macháček.; doc. Ing. Ludmila Nováková, Ph.D., doc. PhDr. Jan 
Novotný, Ph.D.; Ing. Elena Střihavková, Ph.D.; Ing. Martin Svoboda, Ph.D.; doc. Ing. Jaroslava Svobodová, 
Ph.D., Ing. Tomáš Vlach. 
Omluveni: Ing. Vít Černohlávek, Ph.D.; 
Hosté: doc. Ing. Jaromír Cais, Ph.D., Ing. Pavel Houška, doc. Ing. Nataša Náprstková, Ph.D. 
Zapisovatel: Bc. Šárka Fockeová 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba ověřovatelů zápisu 
4. Změna ve složení senátu 
5. Žádost o uvolnění finanční částky z FRIMu FSI 
6. Schválení žádosti o prodloužení akreditace SP Řízení výroby 
7. Různé 
8. Závěr 

 
 
Ad 1) Zasedání v 8:30 hodin v budově CEMMTECH, FSI zahájil předseda senátu Jan Novotný. Konstatoval, 
že je přítomno 8 členů AS FSI a senát je tudíž usnášeníschopný. 
 
 
Ad 2) Předseda senátu Jan Novotný předložil ke schválení návrh programu jednání. 
 
Hlasování: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
Návrh byl schválen [67]. 
 
 
Ad 3) Byl předložen návrh na ověřovatele zápisu z dnešního zasedání AS FSI: Senátoři Jaroslava Svobodová 
a Tomáš Vlach. 
 
Hlasování: pro 6, proti 0 zdržel se 2 
Návrh byl schválen [68]. 
 
 
Ad 4) Předseda senátu, Jan Novotný, informoval senátory a senátorky o změně ve složení Akademického 
senátu, jelikož senátorka Iryna Kambarová ukončila pracovní poměr na fakultě, náhradnice v pořadí byla Elena 
Střihavková, kterou tímto předseda přivítal mezi senátory a senátorkami. 
Senát bere na vědomí. 
 
 
Ad 5) Akademickému senátu byl předložen návrh na čerpání finanční částky z FRIMu FSI, ve výši 100 000,- Kč  
včetně DPH z FRIM FSI z důvodu finančního krytí projektové dokumentace k rekonstrukci výukových prostor 
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na FSI budova H 3. patro. Jedná se o úpravu střešního pláště a osazení světlovodů a kompletní úpravě 
výukových prostor. Předpokládaná výše nákladů na výše zmíněnou stavební úpravu bude 2 050 000,- Kč a bude 
plně hrazena z projektu OP JAK – ERDF. Částka uvolněná z FRIM FSI bude po ukončení realizace a proplacení 
ze strany ministerstva vrácena do rozpočtu FRIM FSI v plné výši. 
 
Návrh usnesení [69]: „Akademický senát Fakulty strojního inženýrství Univerzity J. E. Purkyně v Ústí 
nad Labem schvaluje čerpání finanční částky ve výši 100 000,-Kč včetně DPH z FRIMu FSI na finanční 
krytí projektové dokumentace k rekonstrukci výukových prostor na FSI budovy H, 3. patro.“ 
 
Hlasování: pro 8, proti 0 zdržel se 0 
Návrh byl schválen [69]. 
 
 
Ad 6) Akademický senát byl seznámen s žádostí o prodloužení akreditace SP Řízení výroby, viz příloha 
č. 2.  
Proběhla diskuze ohledně dalších reakreditací, které fakultu čekají. Zejména se jedná o regulaci počtu 
vyučovaných předmětů, jejich kódů a náplní, neboť se fakulta nachází ve stavu velkého množství 
vyučovaných předmětů s velmi podobnými obsahy, jak poznamenala senátorka Ludmila Nováková. 
Tento stav je nepříznivým z pohledu dalších studijních programů, kterých se aktuálně týkají akreditace, 
či reakreditace. Dále uvedla, že je třeba koordinovat přípravu reakreditací za účasti vedení fakulty,  
Senát bere na vědomí. 
 
 
Ad 7) Předseda senátu, Jan Novotný, informoval o doplňujících volbách do AS UJEP. Navržené kandidátky jsou: 
doc. Náprstková, doc. Nováková a doc. Svobodová. Doplňující volby proběhnou dne 11. 1. 2024. 
 
Tajemník, Pavel Houška, informoval o přehledu čerpání fakulty. Ztráta ve výši 4,6 mil. bude kryta z fondu 
provozních prostředků. Dále byl senát informován o výši stipendijního fondu a také stavu doplňkové činnosti 
fakulty.  
Dále byl senát informován, o tom, že ze zákona musí být sestavený rozpočet vyrovnaný. Rozpočet je sice 
sestavený vyrovnaný, ale se zapojením FPP tudíž „ztrátový“, respektive je v něm započítána finanční výpomoc 
FPP, které se na konci roku vykazuje jako aktuální ztráta na typu akce 01. 
 
Děkan, Jaromír Cais, informoval o tom, že v rámci úspor bylo nutné přistoupit k úpravě, resp. snížení mezd. 
Nastavení rozpočtu na rok 2024, pro krytí půjčky budou sloužit privátní zdroje – spolupráce s firmou ČEZ 
a spolupráce s Ústeckým krajem. Žádný z projektů, úspora z projektů, nebude sloužit ke krytí ztráty. Veškerá 
úspora v rámci projektů bude dislokována do fondu provozních prostředků k udržitelnosti daných projektů.  
Senátorka Ludmila Nováková vznesla dotaz na „úsporu z projektů“, udržitelnost v projektu je plánována tak, 
aby finanční prostředky na udržitelnost byly již zahrnuty v rozpočtu daného projektu. Děkan upozornil, že realita 
je bohužel jiná, momentálně se fakulta potýká s finančními náklady, které musí hradit z vlastních zdrojů 
k udržitelnosti projektu. Senátorka Ludmila Nováková zmínila, že je potřeba budovat tržní prostředí, v případě 
udržení si vyšších mezd než je obvyklá úroveň, je nutné si prostředky zajistit z projektů či jiných zdrojů. Dále 
senátorka uvedla, že se snad během čtyř let rozběhnou další projekty, které budou generovat další finanční 
zdroje. Souhlasila s nastavením úspor z projektů, tak aby jimi byla vykrývána část mzdových prostředků, 
s tím, že nastavení hospodaření by mělo být nastavené tak, aby finance zůstávaly na fakultě a nepřeváděly se 
do fondu provozních prostředků. 
 
Dále děkan, Jaromír Cais, poděkoval všem, kteří se podíleli na přípravě podání projektů GET CENTRUM UJEP 
a MEDITECH ITI.  
Senát byl dále informován o projektu „IKAP II.“, kdy realizace projektu by měla být 9/2024 (projekt je na čtyři 
roky).  
Dnes, 9. 1. 2024, od 15 hod. dojde k otevření sdílené laboratoře „Digilab“. 
V rámci nešťastné události na FF v Praze jedná česká konference rektorů ve spolupráci s MŠMT o zavedení 
opatření v rámci ochrany akademické půdy.  
Senát bere na vědomí. 
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Ad 8) Předseda senátu Jan Novotný poděkoval přítomným za účast. Připomněl senátorům, že příští 
řádné zasedání AS FSI se bude konat dne 13. 2. 2024, v 8:30 hod., v zasedací místnosti C322. Dále bylo 
konstatováno, že při dnešním zasedání byla přijata usnesení č. 67 až č. 69. 
  

Zapsala: Šárka Fockeová, v. r. 

Ověřili: Jaroslava Svobodová, v. r.   

 Tomáš Vlach, v. r.  

 
 
V Ústí nad Labem dne 9. ledna 2024 
 
 
 
                doc. PhDr. Jan Novotný, Ph.D. 

předseda Akademického senátu FSI UJEP 
 

 
 
 
 
Příloha č. 1 Žádost o čerpání z FRIMu FSI 
Příloha č. 2 Žádost o prodloužení akreditace SP Řízení výroby 
 


